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Z á p i s n i c a    č.  7 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 18. 8. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomní: JUDr. Štefan Kubík – ospravedlnený 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Kúpa pozemku pod domom kultúry 

5. Prijatie bankového úveru na kúpu domu kultúry 

6. Zmena a doplnenie ÚPN mesta – cirkevné pozemky 

7. Zmena ÚPN mesta – Semikron 

8. Zámena pozemkov na Sídl. 9. mája 

9. Súhlas ku krátkodobým prenájmom nebytových priestorov v kúrii M. Beňovského 

10. VZN č. 6 o zákaze požívania alkoholických nápojov na vymedzených verejne prístupných 

miestach 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrhy na uznesenia 

13. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Rastislav Bartakovič, 

členovia – Mgr. René  Just a PaedDr. Ivan Borovský. 

prítomných: 10 

za: 10                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Igor Spál a Mgr. Miroslav Šandrik. 

prítomných: 10                                                                                                                      

za: 10                             proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Ing. Nina Horská, 

JUDr. Mária Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 
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Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného zasadnutia uvedený na pozvánke. 

Požiadal ešte zaradiť do programu dodatok č. 3 k VZN č. 5/2008.  

Ing. Duračka požiadal o zaradenie do programu riešenie terasy pred hostincom Madžo.  

Dr. Miklášová požiadala o odloženie bodu 9, riešenie prenájmu nebytových priestorov, na niektoré 

z budúcich zasadnutí. Komisia kultúry pre krátkosť času k tomuto nezasadala.  

Ing. Horská požiadala o vypustenie bodu 10 z programu. K návrhu VZN boli zásadné 

pripomienky, ktoré pre krátkosť času sa nestihli zapracovať. 

Za takto upravený program: 

– bod 9 – namiesto prenájmu nebyt. priestorov – dodatok č. 3 k VZN 5/2008 

– bod 10 – namiesto VZN 6/2011 – stav. úpravy pred hostincom Madžo, 

sa hlasovalo: 

prítomných: 10 

za: 10                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala Dott. Mgr. Maggiová, tvorí prílohu originálu zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Hoci Dr. Bábik nie je občanom Vrbového, je ale spolumajiteľ židovskej synagógy, zaradil primátor 

jeho list do interpelácií občanov. Primátor prečítal meil, kde ponúka odpredaj podielu štyroch 

spoluvlastníkov synagógy za sumu 50 tis. €. Bola mu meilom daná odpoveď, kde túto sumu mesto 

nemôže akceptovať. 

•  

Ďalší list, ktorý dostal primátor, bol od občana Vrbového Ing. Lackoviča. V žiadosti uvádza, že má 

záujem odkúpiť od mesta pozemok, ktorý predtým užívali jeho rodičia, starali sa oň a teraz sa 

o tento pozemok stará on. Žiada primátora aj MsZ o prehodnotenie uznesenia, v ktorom sa mu 

odpredaj neschválil. Primátor povedal, že predaj pozemkov musí prebehnúť verejnou súťažou, 

musí byť dodržaný zákon č. 138/91 o majetku obcí. 

Mgr. Koreň – toto vzniklo vtedy, keď predchádzajúce MsZ schválilo osobitným zreteľom pozemok 

bratom Šulovským, je to reťazová reakcia. Súvisí to so zmenou ÚPN mesta v tejto lokalite. 

primátor – ak podnikateľ tu chce rozširovať výrobu, znamená to zvýšenie zamestnanosti, 

p. Rakús – už dlhšiu dobu sa to tým občanom sľubuje, že si to budú môcť odkúpiť a stavať, 

Ing. Horská – toto nie je schvaľovanie ÚPN. Semikron predložil žiadosť, že ak vydraží pozemok, 

bude tam môcť rozšíriť výrobu. 

Mgr. Koreň – treba to potom do toho uznesenia doplniť, že MsZ schváli zmenu ÚPN ak Semikron 

vydraží pozemok. 

•  

p. Čáp – je tu za MFK, za mládež. Riešil s Ing. Adamcom financovanie mládežníckeho 

futbalového klubu. Ale povedal, že nemá peniaze. Mladé talenty nám z Vrbového odchádzajú, 

mládežnícky klub upadá. 

Ing. Jánoška – MFK je občianske združenie, treba tam urobiť personálne zmeny. Treba stanoviť 

sumu – za zápas koľko peňazí na žiaka potrebujú. 

p. Čáp – je ochotný to vypracovať. Treba s tým niečo urobiť, nie sú pre mládež vytvorené 

podmienky. 

primátor – je to v kompetencii primátora prerozdeliť financie. Faktúru treba vystaviť na Mesto 

Vrbové a uviesť, že to je pre mládežnícku kategóriu. 

p. Čáp – on to ustriehne, aby to nebolo zneužité. S p. Spálom to odsúhlasia. 

•  

Ing. Lackovič – mrzí ho, že nedostal na svoju žiadosť odpoveď a aj za predchádzajúceho vedenia 

dostal iba uznesenie. Už od roku 1989 žiadajú o odkúpenie tohto pozemku. Museli po 2 roky platiť 
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prenájom za to, že to udržiavali. Potom sa o to prestali starať, rastie tam burina. Mala sa tam stavať 

bytovka s inžinierskymi sieťami a boli plánované aj pozemky na IBV. Teraz sa hovorí 

o pozemkoch pre Semikron, má tam byť priemyselná zóna. 

primátor – bola pripravená verejná súťaž, ale MsZ to zamietlo. Teraz je tu návrh na 

preklasifikovanie na priemyselnú zónu. 

Ing. Horská – ak mesto predá pozemky, ÚPN bude ovplyvnený tým, čo tam tí dražitelia chcú. Ak 

to budú súkromníci, bude to v ÚPN ako zóna pre IBV. Ak to odkúpi Semikron, v ÚPN sa táto 

lokalita zmení na priemyselnú zónu. 

Ing. Lackovič – mohli ste upozorniť občanov, že v tejto lokalite sa v ÚPN bude niečo meniť. 

p. Šteruská – nebola vyvesená pozvánka na webe. V rokovacom poriadku je napísané, že 4 dni 

pred rokovaním má byť zverejnená a nebola. 

primátor – bola v úradných tabuliach. Ak bude vyhlásená verejná súťaž, môžu sa do nej všetci 

prihlásiť a bude sa postupovať v zmysle zákona o majetku obcí. 

p. Spál – ak dal žiadosť, mal dostať odpoveď. Keby dostal odpoveď, bol by vedel, že sa nič 

nezmenilo. 

p. Doskočil – sme tu preto, lebo nevieme, čo máme robiť. Nedokážeme strážiť úradnú tabuľu, kedy 

sa bude toto prejednávať. Teraz sa zistilo, že sa tu bude niečo diať. 

Mgr. Just – zatiaľ sa nič nedeje, ak sa bude, budú občania informovaní. Táto debata je o niečom 

inom. Tie pozemky sa budú predávať tak ako sú. Každý sa môže do verejnej súťaže prihlásiť. Ide 

o to, že ak by to odkúpil Semikron, bude to v ÚPN potom preklasifikované. 

p. Doskočil – my nevieme, čo sa tu deje, my sme len postrehli, že sa niečo ohľadom tých 

pozemkov deje. 

primátor – tu sa nebude jednať o predaji. Len Semikron chce vedieť, že ak to odkúpia sme 

naklonení zmeniť ÚPN. 

Ing. Duračka – je to určené na IBV, ale nič sa tam nedeje, žiadne siete, je to na mŕtvom bode. Tak 

Semikron uvažuje o rozšírení výroby týmto smerom. 

p. Šteruský – na predchádzajúcom zasadnutí bolo sľúbené, že bude použitý osobitný zreteľ, lebo 

Semikron nás preplatí. A teraz sa to zmenilo. 

primátor – každé rokovanie je verejné a sú z toho zápisnice. Akonáhle bude prichádzať k predaju 

týchto pozemkov, všetci budú na to upozornení aspoň 4 dni vopred. 

Mgr. Koreň – som za to, aby sa tie pozemky odpredávali, ale občania nemajú šancu. 

p. Doskočil – chcú postaviť budovu celkom blízko domu, 

primátor – toto rieši stavebný zákon. 

p. Šteruský – choďte niekedy, keď bude bezvetrie, budete cítiť samú kyselinu. Aj keď to prídu 

kontrolovať, ohlásia sa 3 dni vopred, zatiaľ to tam vyčistia a nič sa nezistí. 

primátor – osobitný zreteľ je v kompetencii MsZ. 

Ing. Horská – mala to prešetriť Dr. Gajňáková s Dr. Kubíkom, v prípade ak by tam bola možnosť. 

Ohľadne pozemkov sa odvtedy nič nerobilo. 

primátor – ak sa budú predávať, bude to v zmysle zákona o majetku obcí. 

•  

Mgr. Šandrik – odpad na Priehradnej ulici – je tam vyvezený stavebný odpad – rieši to mesto, ak to 

nie je povolená skládka? 

Ing. Horská – bol oslovený Ing. Hužovič, nech to preverí. Povedal, že sú tam čisto len tehly a že si 

to niekto tam čistí. 

primátor – poslať výzvu v zmysle ŽP v spolupráci s MsP. 

•  

Mgr. Just – vraj kamera, ktorá zasahuje aj námestie, je nefunkčná, 

primátor – kamera, ktorá nefunguje, je na gymnáziu. Ostatné by mali byť funkčné. Nefunkčnú 

kameru sme sa snažili riešiť reklamáciou, ale stanovisko firmy bolo negatívne, reklamáciu 

neuznávajú. 

•  
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Mgr. Just – tie kovové stánky, ktoré sa prenajímajú na jarmokoch, vraj sa pred nich postavia 

rómsky spoluobčania so svojimi stolíkmi, čím obmedzujú prístup k tým stánkom. Chcel by na to 

odpoveď. Bola oslovená MsP, skončilo to dohovorom, ale nič sa neudialo. Treba sa aj zamyslieť, 

či tá MsP je opodstatnená. 

•  

Dr. Miklášová – námestie – je to už v definitívnej podobe? Pretože dažďová voda zhora steká dolu 

a tie svietidlá budú v zime namŕzať. 

primátor – bohužiaľ, je to chyba projektu. 

Ing. Horská – začala som to kontrolovať. Firma Skanska oslovila majiteľov tých budov na námestí, 

odmietli ich návrh, pretože by museli platiť za zrážkovú vodu. 

•  

p. Spál – navrhuje, aby bola občanom daná možnosť predložiť požiadavku, dať im čas 10 min 

a odpovedať im písomne. 

primátor – tu je toľko vecí, ktoré sa musia riešiť a nie je čas a nemá ani kto odpovedať na takéto 

otázky. 

Ing. Horská – toto patrilo do bodu interpelácie poslancov, nemajú ešte niektoré body prerokované. 

Presunúť to na koniec. 

 

4. Kúpa pozemku pod domom kultúry 
 

 Materiál spracovala a predložila Ing. Horská. Z poverenia členov komisie pre kúpu 

kultúrneho domu predložila návrh na predbežný súhlas na kúpu pozemku p.č. 2567. Dôvodom na 

odkúpenie je uzatvorená zmluva na kúpu kultúrneho domu a predbežná dohoda s ObÚ Piešťany. 

Ako podporný materiál priložila časť znaleckého posudku na kultúrny dom s vypočítanou cenou. 

V prípade predbežného súhlasu MsZ sa vykonajú úkony potrebné pre kúpu a prevod pozemku na 

mesto Vrbové. Jej osobný názor je, že pozemok (či už je to asfaltová plocha) má väčšiu hodnotu 

ako kultúrny dom. 

Stanovisko komisie výstavby: súhlasí s odpredajom pozemku. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúčajú schváliť predaj a zároveň predložia k predaju 

pripomienky. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – je  pozemok v správe SPF? 

primátor – je to v majetku Slov. republiky. Nám to stačí mať v dlhodobom nájme. 

Mgr. Just – a nebudeme za ten pozemok platiť nájom? 

primátor – je to otázka na kataster. Je to majetok Slov. republiky, ale určite predtým bol majetkom 

MsNV, keď sa začal ten kultúrny dom stavať. 

p. Spál – kto má vyvolať rokovanie na katastri? 

primátor – ako vlastník nehnuteľnosti môžem potom vyvolať rokovanie na katastri. 

Mgr. Just – kto zistí, či budeme v budúcnosti platiť nájom za pozemok? 

Ing. Duračka – ak nebude odkúpený ten pozemok, budeme môcť žiadať o Eurofondy? 

p. Bartakovič – primátor má myšlienku, že to bolo vo vlastníctve mesta, takže či existuje spôsob, 

vrátiť to mestu. 

primátor – stačí, aby to bolo v správe mesta. S tým pozemkom, to nie je „košér“. 

Ing. Horská – bola vytvorená pracovná skupina, ktorá zisťovala ohľadne domu kultúry. My sme 

ešte ten pozemok nekúpili, ale na základe čoho máme rokovať na katastri? 

primátor – je to v majetku obvodného úradu ako nepotrebný majetok. 

Mgr. Koreň – my nevieme, či to budeme mať v správe. Ak ako štatutárny zástupca príde primátor 

na kataster za riaditeľom, neodmietne mu odpoveď, či budeme platiť nájom alebo nie. 

Mgr. Just – musíme sa zaujímať, či budeme platiť. Uvidíme, čo bude výhodnejšie. 

p. Bartakovič – odložiť tento bod, kým sa na katastri zistia tieto veci. 

Mgr. Šandrik – riešiť aj na ekonomickej komisii. Ak sú tam pochybnosti, riešiť to. 
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Mgr. Koreň – zistiť, či budeme mať možnosť čerpať dotácie, ak ten pozemok nebude náš. 

Ing. Horská – cena na kúpu DK bola predtým vyššia a bola odsúhlasená. Teraz je podpísaná kúpna 

zmluva s nižšou cenou. Ak nebudeme mať pozemok zaistený pod DK, môžeme mať problém. Ak 

primátor pozná nejakú cestu ... 

primátor – preštudujem od r. 1969 pozemkovú knihu a budem rokovať s riaditeľom katastra. 

 

Poslanci sa zhodli na tom, že tento bod presunú na ďalšie rokovanie. 

p. Spál – kto to bude mať na starosti – kto pôjde za riaditeľom katastra a zistí tieto informácie? 

p. Bartakovič – na ďalšie zasadnutie chceme vedieť tieto informácie. 

 

5. Prijatie bankového úveru na kúpu domu kultúry 
 

 Tento bod predložil primátor. Oslovil niekoľko bánk na predloženie ponúk na úver, 

z ktorého by sa financovala kúpa domu kultúry. Bola oslovená Dexia banka, sľúbila vypracovanie 

ponuky do konca júla, ponuku nedostal. VÚB banka dala ponuku, primátor informoval 

o podmienkach úveru. OTP banka prisľúbila ponuku, ale doteraz ju nepredložila. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – v úvere zabezpečiť postupné čerpanie až do r. 2012. Na kúpu DK a zvyšok na 

rekonštrukciu. 

primátor – neprichádza do úvahy, aby tie fin. prostriedky zostali na účte ku koncu roka 

nevyčerpané. Akonáhle bude niečo pripravené (napr. na rekonštrukciu), budú uvoľnené ďalšie fin. 

prostriedky. Otázka predaja pozemku je minimálne na pol roka. 

p. Rakús – navrhujem zobrať úver len na 100 tis. € na kúpu DK. Uvidíme potom, či budeme môcť 

čerpať na to prostriedky. Neviem, na čo by sa použili ostatné prostriedky. 

Hlasovalo sa o tomto návrhu, ale neprešiel. Prítomní: 10, za: 1, proti: 6, zdržali sa: 3. 

Hlasovalo sa o návrhu tak, ako bolo prichystané k rokovaniu, teda vo výške 250 tis. €. Prijatie 

úveru vo výške 250 tis. € odporučila vo svojom stanovisku aj hlavná kontrolórka. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č.  64/VIII/2011, 65/VIII/2011 a 66/VIII/2011. 

 

6. Zmena a doplnenie ÚPN mesta – cirkevné pozemky 
 

 Materiál pripravila a predložila Ing. Horská. Na žiadosť JCLic. Lukačoviča, zástupcu Rím.- 

kat. cirkvi, farnosť Vrbové, navrhuje preklasifikovať pozemky patriace cirkvi do A1 

nízkopodlažnej zástavby a A2 plochy bytových domov. Ak by sa to nepreklasifikovalo, nemohli by 

sa tieto pozemky použiť na IBV, pretože doteraz je to v ÚPN len výhľad.  

Stanovisko stavebnej komisie: odporúča tieto pozemky zaradiť do zmeny č. 3 ÚPN mesta. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil, ani nemal pozmeňujúci návrh. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  67/VIII/2011. 

 

7. Zmena ÚPN mesta – Semikron 
 

 Materiál spracovala a predložila k rokovaniu Ing. Horská. Firma Semikron spol. s  r. o. si 

podala žiadosť o zmenu ÚPN. Chcú svoju výrobu rozširovať a pozemky,  o ktoré majú záujem sú 

v súčasnosti nevyužívané. Realizácia ich zámeru by mala pozitívny vplyv na zvýšenie 

zamestnanosti. Táto zmena 04 je len výhľad. Plochy by boli len na priemyselné účely. Na tieto 

pozemky by išli len s administratívou. Osobne tento návrh podporuje. Firma nemá na výber, 

ktorým smerom by sa mohla rozširovať. Mesto na vybudovanie inžinierskych sietí k IBV nemá. 

 

Stanovisko stavebnej komisie: odporúča zmenu 04 ÚPN schváliť. 
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Rozprava: 

Mgr. Just – je to len spracovanie zmeny. To ale znamená, že tí ľudia, čo tu boli, stále sa môžu 

zúčastniť tej dražby. 

Ing. Horská – vyjsť v ústrety tým občanom, že tie kúsky na tých pozemkoch by sa odpredali 

osobitným zreteľom. Teraz sa zmena robiť nejde. Len Semikron chce vedieť, že ak vyhrajú verejnú 

súťaž, dôjde ku zmene ÚPN 04 . Je to dlhodobý proces. 

Dr. Borovský ozrejmil, ako to bolo s vypracovanou štúdiou na IBV. Tie stavebné pozemky 

v našom meste sú potrebné. Ak by vyšiel zámer firmy R.M. C. (Ing. Dubravský), na tom mieste by 

mohli byť rodinné domy. Osobne sa s preklasifikovaním nestotožňuje. Treba to zaistiť, že tá zmena 

sa tam urobí, len ak to Semikron kúpi. 

Ing. Horská – mesto na to nemá, aby tam urobilo kanalizáciu, cestu ap. Bude nám tam „ľadom“ 

ležať pozemok. Lokalít na bývanie sa tu otvára veľa (Sídl. 9. mája, pri Poľn. družstve cirkevné 

pozemky, Slnečná ul.), ale podnikateľov nám nepribúda. My máme jestvujúce ulice, cesty 

v katastrofálnom stave. A my chceme vrážať peniaze do nových ciest a ulíc? Udržme si tu 

zamestnávateľa. A tie malé kúsky odpredať tým občanom osobitným zreteľom. 

Mgr. Šandrik – navrhuje k tomu článok vo Vrbovskom hlase, aby to tým ľuďom bolo vysvetlené. 

Ing. Horská – toto slúži Semikronu len ako zámer, že môžu jednať na vyšších orgánoch.  

Mgr. Koreň – tie pozemky pôjdu do dražby každý zvlášť alebo spolu? Potom treba každý pozemok 

rozdeliť na 2 časti.  

Ing. Horská – to je ale predčasné. 

Mgr. Koreň – v uznesení doplniť slovo „zámer“ vypracovania zmeny. 

Dr. Borovský – pokiaľ by padol zámer firmy R.M.C., je tam štúdia na 24 rodinných domov. 

Mgr. Just – táto oblasť si žiada priemyselnú zónu. V meste sa rysuje cca 200 stavebných 

pozemkov. Tuto by sme získali 24 stavebných pozemkov, ale museli by sme vybudovať 

infraštruktúru. 

primátor – žiada Dr. Bosáka, aby potom v Hlase Vrbového napísal kratučké vyjadrenie, že je to len 

zámer a to slovo zvýrazniť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  68/VIII/2011. 

 

8. Zámena pozemkov na Sídl. 9. mája 
 

 Materiál predložila Ing. Horská. Na žiadosť majiteľov pozemkov o možnosti budovania 

IBV na pozemkoch v lokalite Sídl. 9. mája je potrebné vybudovanie prístupovej komunikácie. 

Zakreslený návrh zmeny mali poslanci k dispozícii. V prípade súhlasu MsZ sa vykonajú úkony 

potrebné pre zámenu a prevod pozemku pod celú komunikáciu na mesto Vrbové. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – čo by z toho mesto malo a či má mesto na pozemok prístup. Ide o to, či je to pre 

mesto výhodné. Malo by byť vyjadrenie ekonomickej komisie. 

Mgr. Koreň – my niekomu vystavíme cestu a on si potom odpredá pozemok ako stavebný. 

Ing. Horská – sú podnikatelia, ktorí si dajú tú cestu sami vybudovať. Na čo nám je ten pozemok? 

Je to zámena nevyužitého pozemku. 

Poslanci sa dohodli, že návrh sa predloží ešte na ekonomickú komisiu a až potom sa k tomu vyjadrí 

MsZ. 

 

Nebolo k tomuto bodu prijaté žiadne uznesenie. 
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9. Dodatok č. 3/2011 k VZN č. 5/2008 
 

 Materiál pripravila p. Sabová. Vyplýva to z legislatívnych záležitostí. Jedná sa o dodatok 

k VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Vrbové. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča tento dodatok schváliť s malými štylistickými 

zmenami. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil, ani nemal nikto pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  69/VIII/2011. 

 

10. Stavebné úpravy pred pohostinstvom Madžo 
 

 Materiál predložil Ing. Duračka, ako predseda stavebnej komisie, ktorá túto záležitosť na 

svojom rokovaní riešila. Skupina podnikateľov, ktorí sú vlastníkmi pohostinstva Madžo si dala 

žiadosť o schválenie stavebných úprav pred danou nehnuteľnosťou. Jedná sa o zriadenie terasy od 

ich pohostinstva až po Čoko–čajovňu. Fotodokumentácia k tomu je zriadená. Oni ohlásili, že idú 

niečo robiť a na našom pozemku. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – ja som toto zamietla a žiadala som o zrušenie stávajúcej do 15. 8. 2011.  

Dr. Borovský – oni sa sami rozhodli z ničoho nič vyrúbať kríky, kvety a zriadili si to sami. 

Občania sa na to sťažovali, že je to blízko cesty, autá tam musia zastavovať. A môže to spustiť 

reťazovú reakciu. 

p. Spál – dostali pokutu za vyrúbanie krovín? 

Dr. Borovský – v tom čase to riešil Ing. Krihák, ako vedúci, ktorý mal v tom čase na starosti 

verejnú zeleň. 

Mgr. Koreň – na mestskom pozemku idú stavať? A to ohlásia len stavebné úpravy? 

primátor – bolo to povolené ešte pred revitalizáciou centrálnej mestskej zóny. Zatiaľ to nemáme 

tak legislatívne ošetrené, aby sme im to povolenie mohli odmietnuť. 

Mgr. Just – a platí za to? 

Pani Sabová zistila, že doteraz platil, ale v tomto roku nezaplatil ešte nájom. 

Ing. Horská – p. Madžo nedokladoval, či má povolenie na terasu a ja som ho požiadala o zrušenie 

tej terasy. 

primátor – mne sa jedná o prísun financií do mestskej kasy, 

Mgr. Just – keby to bolo vkusné, bol by som za to, o čom ale pochybujem. 

Ing. Horská – je mi osobne veľmi nepríjemné prejsť okolo tej terasy. 

Mgr. Just – ale aby to nebral ako diskrimináciu. 

Ing. Duračka – ale nemôže to svojvoľne užívať, mestský pozemok. Postavili si to na prístupovej 

ceste k nehnuteľnosti, využívajú cudziu. Večer sa po chodníku nedá prejsť. Bol daný súhlas 

p. Sabom len ústne. A inde tie terasy majú chodník minimálne 2 m. A po sezóne zmiznú. A ako 

jediný má vnútornú terasu. 

Dr. Miklášová – komisia kultúry to neschválila, vedie tadiaľ cesta do školy aj zo školy – stredom 

pohostinstva. 

Dr. Borovský – tie palisády boli budované na kríky, kvety – pod tou terasou nič nerastie. Z toho 

estetického hľadiska to moc pekne nevyzerá. 

p. Spál – p. Korpáš aj Matejík si vedia urobiť poriadok, čo p. Madžo zjavne nerobí. 

p. Bartakovič – p. Korpáš aj p. Matejík využívajú verejné priestranstvo pred našimi – mestskými 

priestormi a p. Madžo nie. 

Mgr. Koreň – my mu nedáme súhlas a nemusíme zdôvodňovať prečo. Ak bude chcieť, tak mu to 

vysvetlíme. 
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Ing. Horská – mesto má aj kultúrne a morálne povinnosti. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č.  70/VIII/2011 a č. 71/VIII/2011. 

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Spál – vyzýva náčelníka MsP predložiť správu o činnosti MsP, čo urobili, konkrétne veci, 

zápisy, riešenia, ... ap. Správu predloží Ing. Hužovič do 30 dní a bude to ako bod programu 

rokovania MsZ. 

Mgr. Just – od začiatku roka, kedy sa poslanci tomu venovali, sa tým nezaoberali. Konkrétne 

koľko pokút vybrali, na čom. Lebo MsZ zvažuje či má MsP zostať alebo nie. 

primátor – kvôli tomu sa čakalo, či bude vyhlásené výberové konanie na náčelníka MsP. Len kto 

bude potom zabezpečovať  poriadok v meste? Ak by mala byť zrušená, tak 3/5 väčšinou, tak ako 

bola zriadená. 

•  

Mgr. Šandrik – nakladanie s financiami mesta, tovarov, služieb. Faktúra za cartridgové karty od 

p. Kostúra bola na webe. Suma za tie práce sa mi zdá dosť vysoká. Bol vybraný nejakým 

výberovým konaním?  Je tam značne nadhodnotené množstvo hodín. Má mesto nejakú zmluvu 

s p. Kostúrom? 

primátor – p. Kostúr bude zabezpečovať tieto práce pre mesto externe. 

Mgr. Sitárová – zmluvu som pripomienkovala, dala som ju Dr. Gajňákovej a prednostovi, ale 

podpísaná sa mi nevrátila. Neviem kde je a či je podpísaná. 

primátor – tiež som sa pozastavil nad sumou. Bol by som rád, keby tu bol „poruke“ nejaký IT 

pracovník. Ten server je v katastrofálnych podmienkach a potom s tým súvisia problémy. 

Pridávajú sa k tomu aj zásahy Datalanu. 

p. Spál – kto ho kontroluje? Tie práce kto objednáva? 

Dott. Maggiová – tie cartridge aj práce som objednávala ja. 

Mgr. Koreň – zálohovanie servera 28 hod. – to by museli byť závažné problémy. 

p. Sabová – vždy pri uzávierkových prácach sú problémy, sú preplnené. Na konci účtovného 

obdobia 2010 to úplne vypadlo. Pán Kostúr si to potom zobral a dal to do poriadku. 

Dott. Maggiová – odstraňujú sa aj problémy s telefónnou ústredňou. Nie je problém vyskúšať 

druhého a porovnáme to. 

Mgr. Šandrik – ak je objednávka, niekto musí podpísať, preveriť tú faktúru. A potom, či bola 

urobená súťaž na túto službu. 

primátor – vyhlási sa výberové konanie na pracovníka IT. Ja by som bol za to, aby to bol 

zamestnanec, aby bol k dispozícii. Zistíme to, keď sa vráti Dr. Kýška. Najvýhodnejšie by bolo 

zakúpenie nového servera. Som za to, aby bolo vyhlásené nové výberové konanie. 

p. Rakús – my ako MsZ sme schvaľovali p. Kostúra. 

•  

Dr. Borovský – včera som parkoval na parkovisku pri obchode p. Pavlíčka a medzi parkoviskom 

a tým múrikom je cca 30 cm pás zarastený burinou, veľmi to tam špatí. Podobne je to aj 

v trikotskej uličke.  Že by tí pracovníci z útvaru MH to odstránili. 

primátor – riešil som takéto problémy s odstránením buriny s p. Masarykovou. 

•  

Mgr. Koreň – dať požiadavku na dopravné, aby vo vzdialenosti 20 m od križovatky nemohli 

parkovať autá. 

Ing. Horská – okrem Piešťanskej ul. a Beňovského – ja nemám čas to vypracovať a nemáme toľko 

pracovníkov, aby sa tomu mohla venovať. 

primátor – bol urobený pasport miestnych komunikácií a ten stál nemálo peňazí. 

Ing. Horská – robila sa CMZ, rôzne úpravy boli robené a prišlo k zmenám. Museli by si k tomu 

sadnúť aspoň dvaja pracovníci. 
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primátor – ak by sa zrušilo pieskovisko na Ul. 6. apríla, mohlo by sa tam vytvoriť z kociek 

parkovisko, vzniklo by tam cca 30 parkovných piest. Z kapacitných možností sa to ale nedá robiť. 

Ing. Horská – ide aj o peniaze. 

Mgr. Koreň – možno by sme tie miesta mohli potom prenajať. 

•  

Ing. Duračka – majiteľ „bieleho domu“ v bývalej Trikote platí daň? 

Dott. Maggiová – áno. 

Ing. Duračka – ako to je s premostením – opravou mostu nad Holeškou? 

primátor – boli oslovení podnikatelia, prišli cenové ponuky, bola požiadavka aj od občanov na túto 

opravu, ale nevidím možnosť ako to zrealizovať a finančne kryť, lebo mesto nemôže zhodnocovať 

cudzí majetok. 

•  

p. Rakús – ten pasport – tam nie je všetko už zakreslené? 

primátor – malo by to tam byť. V rámci tohto som sa dostal aj ohľadom Nám. J. Emanuela do 

konfliktu. Mal to riešiť p. Buran. 

Dr. Borovský – od bývalej Trikoty na Nám. J. Emanuela k Ul. 6. apríla nie je značka, že to je 

hlavná cesta. 

Ing. Horská – opravy máme nacenené na cca 14 tis. € bez DPH a v rozpočte máme 7 tis. €. 

 

12.  Návrhy na uznesenia 
 

Uznesenie č. 64/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k prijatiu návratného zdroja financovania pre mesto Vrbové. 

   

 

Uznesenie č. 65/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

prijatie návratného zdroja financovania – úveru vo výške 250 000,00 EUR. 

 

prítomní: 10 

za: 8       proti: 1    zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská, P. Rakús,              Ing. J. Duračka, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň, Dr. J. Miklášová, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

 

Uznesenie č. 66/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

ručenie mesta bianco zmenkou za úver vo výške 250 000 €. 

 

prítomní: 10 

za: 7       proti: 0                  zdržal sa: 3 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,           Ing. J. Duračka, P. Rakús, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,               Mgr. M. Šandrik,  

Dr. J. Miklášová, I. Spál,  



 

 
MsZ č.7, 18.8.2011 

Strana 10 z 11 

 

 

 

Uznesenie č. 67/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

vypracovanie zmeny č. 3 Územného plánu mesta Vrbové lokalita cirkevné pozemky pri 

Poľnohospodárskom družstve Vrbové v k. ú. Vrbové parc. č. 1232, 1234, 1242, 1243/1, 1247, 

1250, 1253, 1256, 1259, 1262, 1265 a 1268 v k. ú. Vrbové a zaradiť ju do A1 plochy 

nízkopodlažnej zástavby a A2 plochy bytových domov. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,  

Dr. J. Miklášová, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

 

Uznesenie č. 68/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

vypracovať zámer zmeny č. 4 Územného plánu mesta Vrbové lokalita Horné dielce v k. ú. Vrbové 

parc. č. 1077, 1079, 1081, 1083, 1086, 1088, 1091/2 a 1093/2 v k. ú. Vrbové a zaradiť ju do B1 

plochy obslužnej vybavenosti. 

 

prítomní: 10 

za: 7       proti: 2   zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Ing. N. Horská,  Dr. I. Borovský, Mgr. M. Šandrik, 

Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,     P. Rakús 

Dr. J. Miklášová, I. Spál,  

 

Uznesenie č. 69/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

dodatok č. 3/2011, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie č. 5/2008 o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Vrbové v znení Dodatku č. 2/2009. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka, 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Mgr. J. Koreň,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik,  

 

 

Uznesenie č. 70/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– neschvaľuje – 

vybudovanie terás na mestských palisádach. 
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prítomní: 10 

za: 7            proti: 0        zdržal sa: 3 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,          Mgr. R. Just, 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň,            P. Rakús, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál,              Mgr. M. Šandrik,  

 

Uznesenie č. 71/VIII/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

odstránenie jestvujúcej terasy pred pohostinstvom „Madžo“, ktorá sa nachádza na pozemku vo 

vlastníctve mesta, do termínu 31. 8. 2011. 

 

prítomní: 9 

za: 7            proti: 0        zdržal sa: 2 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský, Ing. J. Duračka,          Mgr. R. Just, 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň,            Mgr. M. Šandrik, 

Dr. J. Miklášová, I. Spál,               

 

V súlade s §13 ods. 6 prvej vety zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v platnom znení 

primátor mesta Vrbové pozastavil výkon uznesenia MsZ vo Vrbovom č.71/VIII/2011, pretože sa 

domnieva, že odporuje zákonu č. 365/2004 Z. z. (antidiskriminačný zákon). 

 

13. Záver 
 

Body programu, ktorý poslanci schválili, boli prerokované, preto primátor poďakoval 

prítomným za účasť a ukončil o 21.30 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 24. augusta 2011   

 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Igor Spál, v.r.        ................................................. 

 

2.   Mgr. Miroslav Šandrik, v.r. ................................................. 


